
Geachte burgemeester, wethouders en raadsleden, 

  

Bij deze wil ik een klacht indienen over de aanhoudende en toenemende verkeersdrukte op 
de Auwemalaan in Leek. Ondanks dat dit probleem al jaren bekend is, blijven passende 
maatregelen uit, terwijl de overlast en verkeersdruk de afgelopen jaren aanzienlijk zijn 
toegenomen. Dit is zorgwekkend vanwege de negatieve impact op de leefbaarheid, 
veiligheid en gezondheid van de omwonenden, met name rond de Auwemalaan. 

  

De verkeersdruk op de Auwemalaan is, zoals hierboven beschreven, de laatste jaren 
explosief gegroeid. Vooral de toename van vrachtverkeer door de zandwinning in het 
nabijgelegen Amerika, sinds juni van dit jaar, zorgt voor een onhoudbare situatie. Uit 
metingen die ik zelf in mijn tuin heb uitgevoerd, blijkt dat het geluid van vrachtwagens 
regelmatig boven de 70 decibel uitkomt. Dit zijn geen incidentele metingen; het zware 
verkeer komt met een frequentie van gemiddeld elke 2 à 3 minuten voorbij, wat betekent 
dat de overlast vrijwel constant is. Deze geluidniveaus overschrijden de aanvaardbare 
normen voor geluidsoverlast. 

  

Met mijn achtergrond als ambulanceverpleegkundige kan ik niet anders dan concluderen 
dat het wachten is op een ernstig ongeval als gevolg van de overmatige verkeersdruk. 
Kwetsbare groepen, zoals kinderen en ouderen, moeten regelmatig de weg oversteken, 
terwijl de drukte en snelheid van het verkeer toenemen. Er bevinden zich meerdere 
basisscholen en een scholengemeenschap vlak naast de Auwemalaan. 

  

Ik verzoek u vriendelijk om deze klacht serieus te nemen en ons duidelijkheid te 
verschaffen over de korte termijn visie van de gemeente op deze onwenselijke situatie. 
Naast de al jaren besproken rondweg moeten oplossingen ook op kortere termijn mogelijk 
zijn, zoals het plaatsen van geluidsschermen, het reguleren van vrachtverkeer of het 
aanleggen van alternatieve verkeersroutes voor zwaar verkeer. Het is essentieel dat er een 
duurzame oplossing komt die zowel de verkeersveiligheid als de leefbaarheid van de 
omgeving waarborgt. 

  

De gemeente investeert veel in de uitbreiding van woningen, maar helaas blijft de 
infrastructuur daarbij ver achter. Terwijl er volop aandacht is voor groei en uitbreiding van 
woonwijken, wordt er te weinig geïnvesteerd in de verkeersveiligheid en leefbaarheid van 
de bestaande omgeving. De bewoners van Leek verdienen echter niet alleen meer huizen en 
nieuwe wijken, maar ook een evenredige inspanning denk ik om deze groei op een veilige 
en duurzame manier te realiseren. 

  



Bij voorbaat dank voor uw aandacht. Ik zie uw reactie met belangstelling tegemoet. 

  

Met vriendelijke groet, 
 

 


